
Protokół Nr XXVII/2012
z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Wołczynie

odbytej w dniu 19 grudnia 2012 r.

Sesję rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 13.00.

Na 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych, wobec czego zachowana była prawomocność
obrad i podejmowanych uchwał                                                                                           (zał. nr 1).
Nieobecny na sesji:
- radny Jerzy Frankiewicz
- radny Krzysztof Staszewski

Jednocześnie w sesji uczestniczyli zaproszeni goście wg załączonej listy obecności
(zał. nr 2).

Na sekretarza obrad powołano radną Barbarę Błaszczykiewicz.

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami o sesji.   

Burmistrz  –  wnioskował  o  rozszerzenie  porządku  obrad  poprzez  wprowadzenie  do  punktu  3
projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.

W/w wniosek radni przyjęli jednogłośnie w obecności 12 radnych.
Wobec powyższego porządek obrad otrzymał brzmienie:

1. Sprawy organizacyjne.

2. Wnioski i zapytania. 

3. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej:

  a) w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na 2012 r.,

  b) w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
      zasobem Gminy Wołczyn w latach 2013-2017, 

  c) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zasad przyznawana i wysokości diet radnym
      Rady Miejskiej w Wołczynie,

        d) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
               gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości

       e) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013 – 2019,

f) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wołczyn na 2013 rok

               - odczytanie projektu uchwał
               - odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Gospodarki 
                  Samorządowej
               - odczytanie opinii RIO w Opolu
               - przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opiniach komisji
               - dyskusja
               - głosowanie nad projektem uchwały.

4. Przyjęcie planów pracy na I półrocze 2013 r. Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu 
     i Gospodarki Samorządowej.

5. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Wołczynie na I półrocze 2013 



6.  Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu 
      i Gospodarki Samorządowej. 

   7. Przedstawienie sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie podjętych  
        w 2012 roku.

8. Informacja z działalności Burmistrza Wołczyna w okresie między sesjami.

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania oraz inne zapytania.

Ad. 2 

We wnioskach i zapytaniach nikt nie zabrał głosu.

Ad. 3 

Realizując porządek obrad Rada Miejska przeszła do podjęcia uchwał:

w sprawie zmian budżetu gminy Wołczyn na 2012 rok

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej odczytał opinię członków Komisji 
do przedmiotowego projektu uchwały                                                                               ( zał. nr 3 ).

Dyskusji nie było.

Uchwała Nr XXVII/191/2012 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
zmian budżetu gminy Wołczyn na 2012 rok – podjęta została jednogłośnie w obecności 12 
radnych                                                                                                                                 ( zał. nr 4).

w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Wołczyn w latach 2013-2017

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej odczytał opinię członków Komisji 
do przedmiotowego projektu uchwały                                                                               ( zał. nr 3 ).

W dyskusji głos zabrał:

Pan Marek Mądrzycki Prezes PGKiM – poruszył sprawy:
− wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem jest programem 

szacunkowym w związku z tym jest trudny do zrealizowania zwłaszcza w sferze finansowej,
− określenie stanu technicznego terminem „lichy” oznacza w złym stanie,
− odniósł się do wskaźników procentowych obniżających lub podwyższających stawkę 

bazową, podkreślając że aktualnie stawka bazowa wynosi 3,8 zł/m2, 
− proponujemy minus 10% dla lokali z ubikacją poza budynkiem, dzisiaj mamy dwa takie 

lokale, minus 5% za lokale usytuowane na poddaszu, takich lokali mamy 21 po 40m2,
− jeżeli zwiększymy ulgę wtedy pojawi się dysproporcja do tych co płacą 100% stawki 

bazowej, 
− zwiększenie ulgi o minus 10% to miesięcznie jest minus 15 zł, a w skali roku 2 100 zł, 
− propozycje te są na podstawie własnych obserwacji, wg nas te parametry są sprawiedliwe.

Pan Kwaśnicki – pytał, ile jest obniżki za lokal poniżej poziomu gruntu?



Pan Mądrzycki – stwierdził, że lokale poniżej poziomu gruntu minus 10%, aktualnie nie mamy 
takiego lokalu.

Uchwała Nr XXVII/192/2012 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Wołczyn w latach 2013-2017 – podjęta została większością głosów                               ( zał. nr 5).
Wyniki głosowania:
- za przyjęciem uchwały – 11 głosów
- przeciw – 1 głos
- wstrzymujących się – 1 głos.

w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej przyznawania i wysokości diet radnym Rady Miejskiej w 
Wołczynie

Pan Nowak – przedstawił  opinię Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedmiotowego
projektu uchwały                                                                                                                ( zał. nr 3 ).

W dyskusji głos zabrali:
Pan Nowak – podkreślił, że zamiana dotyczy obniżenia wskaźników procentowych w celu 
pozostawienia wysokości diety na poziomie dotychczasowym.

Uchwała Nr XXVII/193/2012 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
zmiany uchwały dotyczącej przyznawania i wysokości diet radnym Rady Miejskiej w 
Wołczynie – podjęta została jednogłośnie w obecności 13 radnych                                   ( zał. nr 6).

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości

Pan Nowak – przedstawił  opinię Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedmiotowego
projektu uchwały                                                                                                                ( zał. nr 3 ).

W dyskusji głos zabrali:

Przewodniczący rady – poinformował, że zmiana dotyczy jedynie wejścia w życie niniejszej 
uchwały, czyli po 14 dniach od dnia jej opublikowania w Dzienniku Urzędowym.

Uchwała Nr XXVII/194/2012 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
zmiany uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości - podjęta została 
jednogłośnie w obecności 13 radnych                                                                                 ( zał. nr 7 ).

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej - odczytał opinię członków Komisji do 
przedmiotowego projektu uchwały                                                                                      ( zał. nr 8). 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej przedstawił opinię członków 
Komisji do przedmiotowego projektu uchwały                                                                    ( zał. nr 9).

Sekretarz obrad – odczytała Uchwałę Nr 630/2012 z dnia 10 grudnia Składu Orzekającego 



Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o 
wieloletniej prognozie finansowej                                                                                     ( zał. nr 10). 

Dyskusji nie było.

Uchwała Nr XXVII/195/2012 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013 – 2019 – podjęta została jednogłośnie 
w obecności 13 radnych                                                                                                     ( zał. nr 11).

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wołczyn na 2013 rok

Sekretarz obrad – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Wołczyn na 
2013 r.

– dochody budżetu ustala się w łącznej wysokości: 40 648 203 zł, w tym dochody bieżące: 
33 810 922 zł i dochody majątkowe: 6 837 281 zł. 

– wydatki budżetu ustala się w łącznej wysokości: 42 362 206 zł., w tym wydatki bieżące: 
32 457 174,16 zł i wydatki majątkowe: 9 905 031,84 zł.

– deficyt budżetu w wysokości 1 714 003 zł, który pokryty zostanie przychodami 
pochodzącymi z wolnych środków  w wysokości 571 503 zł i pożyczek w wysokości 
1 142 500 zł.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej - odczytał opinię członków Komisji do 
przedmiotowego projektu uchwały                                                                                      ( zał. nr 8). 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej przedstawił opinię członków 
Komisji do przedmiotowego projektu uchwały                                                                  ( zał. nr 9).

Sekretarz Obrad – odczytała Uchwałę Nr 629/2012 z dnia 10 grudnia Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały  budżetowej 
na 2013 r. 
oraz Uchwałę Nr 631/2012 z dnia 10 grudnia Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie opinii o możliwości  sfinansowania deficytu określonego w projekcie 
uchwały budżetowej                                                                                                    ( zał. nr 12- 13). 

Dyskusji nie było.

Uchwała Nr XXVII/196/2012 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
uchwalenia budżetu gminy Wołczyn na 2013 r. – podjęta została jednogłośnie w obecności 13 
radnych                                                                                                                               (zał. nr 14 ).

Burmistrz – zbierając głos podkreślił sprawy:
− uchwalono budżet opiewający na kwoty którymi dysponujemy,
− trudny rok przed nami, koszty systematycznie rosną, nie zwiększają się dotacje  i subwencje,
− podwyżki opłat podatkowych nie są wzrostem, który pozwoli na inwestowanie
− wśród zadań na 2013 jest mniej zadań spektakularnych, nie mniej jednak przeznaczony 

ogromną kwotę na rozbudowę oczyszczalni ścieków, to największa z inwestycji po 
gimnazjum, 

− ta inwestycja będzie nas kosztowała około 9 mln zł i nie pozwoli to na realizację innych 
inwestycji, ponieważ polityka państwa nie pozwala na zaciąganie kredytów,

− ale nie możemy już dłużej zwlekać, ta oczyszczalnia jest przedwojenna jednak funkcjonuje i
jest dopuszczona do działalności, niedługo będziemy podłączać nowo wybudowaną 
kanalizację.



Ad. 4 

Realizując porządek obrad sesji Rada Miejska przeszła do ustalenia planów pracy na I półrocze 
2013 r. 

Pan Kotwicki – przedstawił propozycje planu pracy Komisji Rewizyjnej na  I półrocze 2013 roku 

Dyskusji nie było.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2013 r. przyjęty został bez uwag, jednogłośnie 
w obecności 15 radnych                                                                                                      ( zał. nr 15).

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej – przedstawił propozycje planu 
pracy członków Komisji na I półrocze 2013 r.

Dyskusji nie było.

Plan pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej na I półrocze 2013 r. przyjęty został bez 
uwag,  jednogłośnie w obecności 15 radnych                                                                  ( zał. nr 16).

Ad. 5 

Sekretarz obrad – przedstawiła propozycje planu pracy Rady Miejskiej w Wołczynie na I półrocze 
2013 roku.

Nikt nie wniósł uwag.

Uchwała Nr XXVII/197/2011 Rady Miejskiej w Wołczynie z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie
uchwalenia  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Wołczynie  –  podjęta  została  jednogłośnie  
w obecności 13 radnych                                                                                                    ( zał. nr 17).

Ad. 6

W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – odczytała sprawozdanie z działalności 
Komisji w okresie od grudnia 2011 r. do listopada 2012 r.                                                ( zał. nr 18).

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej – odczytał sprawozdanie z 
działalności Komisji w okresie od grudnia 2011 r. do listopada 2012 r.                            ( zał. nr 19).

Ad. 7

Burmistrz – zabierając głos stwierdził, że sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przedłożone na 
piśmie, prosił o zadawanie pytań w tym temacie                                                             ( zał. nr 20). 

Nikt nie zgłosił zapytań.



Ad. 8 

Burmistrz – przedstawił informacje z działalności w okresie między sesjami w wypowiedzi zwrócił 
uwagę na sprawy:
− zakończono i odebrano budowę mostu w Szumie, wartość zadania to kwota około 500 tys. zł

w tym dofinansowanie z budżetu państwa  400 tys. zł,
− zakończono kanalizację na Ligocie Wołczyńskiej, koszt zadania ok. 1.900 tys. zł,
− zamontowano dwie wiaty przystankowe i utwardzono nawierzchnię w miejscowości  

Markotów Mały – Nowa Wieś i Markowów Duży, 
− w miejscowości Brzezinki wykonano miejsce do wysiadania dzieci z autobusu ( zarurowano

odcinek rowu i utwardzono nawierzchnię kostka betonową );
− uczestniczył w Turnieju Mikołajkowym, spotkaniu wigilijnym w Skałągach, w którym 

uczestniczyło bardzo dużo mieszkańców oraz zebraniu wiejskim w Szumie podczas, którego
dokonano wyboru sołtysa w osobie Pani Marioli Ruder, złożył gratulacje, nowo wybranej p. 
Sołtys,

− następnie złożył gratulacje Prezesowi Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Wołczynie za 
ogólnopolskie wyróżnienie „Gepard Biznesu 2011” za dynamiczny rozwój przedsiębiorstwa
w ostatnich dwóch latach.

Dyskusji nie było.

Ad. 9 

W punkcie odpowiedzi na wnioski i zapytania oraz inne zapytania nikt nie zabrał głosu.

Przewodniczący Rady Miejskiej  wraz  z  Burmistrzem złożyli  życzenia  z  okazji  nadchodzących
Świąt Bożego Narodzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku – Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVII sesji Rady
Miejskiej w Wołczynie.

                                                                                             Przewodniczący Rady
                                                                                            Waldemar Antkowiak

Sekretarz obrad 
Barbara Błaszczykiewicz

Protokołowała:
Julita Matelska 
 


